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PROTOKÓŁ NR 187 / 2006
posiedzenia

Zarządu Powiatu Wągrowieckiego
                                       z dnia  09 lutego   2006  roku,

które odbyło się w Starostwie Powiatowym  w Wągrowcu.
Posiedzenie Zarządu rozpoczęto o godzinie  8.00 zakończono o
godzinie 10.40

W posiedzeniu uczestniczyli:

1. Józef Sulikowski                  - Starosta Wągrowiecki
2. Michał Piechocki                 - Wicestarosta
3. Tomasz Kranc                     - Członek Zarządu Powiatu
4. Andrzej Wieczorek             -  Członek Zarządu Powiatu

Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli :

5. Grzegorz Hoffmann            -  Dyrektor Zespołu Opieki Zdrowotnej
                                                     w Wągrowcu
6. Wacław Ptak                       -  Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg
                                                     w Wągrowcu
7. Jerzy Mianowski                -   Dyrektor  Specjalnego Ośrodka
                                                     Szkolno- Wychowawczego w
                                                     Wągrowcu
8. Iwona Grzegorzewska        -   Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka
                                                     Wychowawczego w Antoniewie
9. Iwona Brudz                       -   Dyrektor  Bursy Szkolnej nr 1
                                                     w Wągrowcu
10. Małgorzata Klessa              -   Kierownik Wydziału Ochrony
                                                     Środowiska
11. Mirosław Kaczmarczyk       - p.o. Kierownika Wydziału Oświaty
12. Anna Wojcińska                  -  referent w biurze Integracji
                                                     Europejskiej
13.Radosław  Kubisz                -  Rzecznik prasowy
14. Mariola Substyk                  -  protokolantka

Porządek obrad Zarządu Powiatu Wągrowieckiego:

1. Przedstawienie projektu porządku posiedzenia, zgłaszanie uwag
i przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu  posiedzenia  Zarządu z dnia 02 lutego   2006
roku.
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3. Informacja Starosty i Wicestarosty o działaniach między
posiedzeniami  Zarządu.

4. Przyjęcie  informacji  organizacji pracy  Specjalnego  Ośrodka
Szkolno-Wychowawczego w Wągrowcu.

5. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Antoniewie o roboty dodatkowe.

6. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora Bursy Szkolnej nr 1 w Wągrowcu
o akceptację dodatkowych robót.

7. Zaopiniowanie na sesję Rady Powiatu:
7.1 informacji o zaspokojeniu potrzeb społeczności powiatu

w zakresie opieki szpitalnej. Oferta Zespołu Opieki Zdrowotnej,
7.2 projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały

nr XIX /83/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 maja
2004 roku w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa
drogowego,

7.3 informacji o stopniu realizacji Powiatowego Planu Ochrony
Środowiska wraz z Programem Gospodarki Odpadami,

7.4 projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIV/115/2004
Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 28 października 2004 roku
w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju Lokalnego Powiatu
Wągrowieckiego.

8. Rozpatrzenie wniosku Dyrektora I LO w Wągrowcu w sprawie
wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne ucznia tej szkoły.

9. Zapoznanie  z projektem umowy na budowę kanalizacji deszczowej
z Miastem i Gminą Skoki.

10. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Beaty Kaniewskiej do
reprezentowania Powiatu Wągrowieckiego przed sądami w sprawie
o zapłatę.

11. Ustalenie terminu następnego posiedzenia Zarządu.
12. Uwagi i wnioski.

Ad 1

Odczytano porządek Zarządu bez zgłaszania uwag.

Ad 2

Przyjęto protokół  posiedzenia  Zarządu z dnia  02 lutego  2006 roku.
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Ad 3

Starosta uczestniczył w :
- wizji lokalnej oraz  organizacji pracy  Specjalnego Ośrodka Szkolno

Wychowawczego  w  Wągrowcu,
- wizji lokalnej w Internacie w Gołańczy,
- wizytacji szpitala powiatowego ,
- odbiorze prac remontowo - budowlanych w Bursie Szkolnej nr 1

w Wągrowcu oraz w rozmowach z Inspektorem Nadzoru
Budowlanego,

- rozmowach z zastępcą komendanta Państwowej Straży Pożarnej
w Wągrowcu.

Wicestarosta uczestniczył w :

- rozmowach  z  Dyrektorem Domu Pomocy Społecznej  w sprawie
złożenia wniosku na instalację przeciwpożarową w DPS.

Ad  4
Zarząd Powiatu  zapoznał się z informacją o organizacji pracy  Specjalnego
Ośrodka Szkolno - Wychowawczego w Wągrowcu. Informację przedstawił
Jerzy Mianowski –Dyrektor Ośrodka. P.Mianowski poinformował , że  na
chwilę obecną zostało dokonane całkowite przeniesienie internatu
i pomieszczeń klasowych do innych  miejsc.  Dzieci z internatu SOSW
w Wągrowcu zostały umieszczone w internacie przy Zespole Szkół
Ponadgimnazjalnych w Gołańczy.  Jest zapewnione bezpieczeństwo dzieci
w trakcie podróży  i w internacie.
Przeniesienie klas dla uczniów tzw. Klasy życia, zostały one  przeniesione
do domu katechetycznego. Od wtorku  trwa tam nauka i w tym tygodniu
nauczyciele przygotowują klasy do normalnego funkcjonowania.
Szkoła przysposabiająca do pracy . Zajęcia odbywają się w Zespole Szkół
Ponadgimnazjalnych nr 1 w Wągrowcu. Dyrektor ZSP nr 1  zapewnił
korzystanie z bazy   praktycznej  w szkole.
Mogę powiedzieć z pełną odpowiedzialnością, że decyzje Komendanta
Straży Pożarnej wykonałem całkowicie, ale od decyzji złożę odwołanie
ponieważ mam zastrzeżenia. Chcę powiedzieć, że do czerwca br.
bezpieczeństwo tych dzieci jest zapewnione.
Dyrektor  wystąpi z aneksem  w sprawie  zmian w planie i regulaminie
organizacyjnym szkoły.
Moim zdaniem jest to rozwiązanie tymczasowe, powiedział p. Dyrektor,
póki nie będzie innej siedziby. Bo  takie działanie na dłuższą metę jest
absolutnie niemożliwe.
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Dyrektor  zawnioskował o to:
- aby w tym roku kalendarzowym znaleźć środki z budżecie powiatu

z przeznaczeniem  na adaptację Bursy Szkolnej pod potrzeby  OSW
i internatu mając na uwadze dobro dzieci niepełnosprawnych,

- przekazanie w  trwały zarząd  SOSW, skrzydła Bursy wraz z
łącznikiem i odpowiednim zapisem,

- wsparcie działań dyrekcji przez organ prowadzący w sprawie
przeniesienia  administracji ośrodka w jedno miejsce.

„Gdy obejmowałem trzy lata temu  stanowisko dyrektora dobrze
wiedziałem na co się godzę i priorytetem moim  było  wyprowadzenie
ośrodka z zajmowanych obiektów”.
Zdaniem Zarządu nie należy mówić co się mści , a co nie . Zarząd
przyznaje, że jest zapewnione  bezpieczeństwo dzieci podczas podróży i
pobytu dzieci w Gołańczy.
Zarząd oczekuje pełnego zabezpieczenia mienia i majątku SOSW, do czasu
całkowitego zakończenia inwentaryzacji.
Odpowiedzi na wnioski Dyrektor otrzyma po pełnym rozeznaniu sytuacji.
Zarząd zobowiązuje radców prawnych p.Napiecek i p. Kaniewską,  do
pełnej współpracy z dyrektorem ośrodka i udzielenie wszelkiej możliwej
pomocy  w sprawie umów pracowniczych. Zarząd  prosi o przedstawienie
wszelkich kosztów dot. dowozu dzieci  oraz prosi o wykaz osób
pracujących w ośrodku do chwili przeniesienia ośrodka.
Zarząd będzie wspierał działania p. Dyrektora.

Ad 5
Pani Iwona Grzegorzewska – Dyrektor Młodzieżowego Ośrodka
Wychowawczego w Antoniewie  przedstawiła wniosek  o dodatkowe
roboty, wynikłe podczas realizacji zadania inwestycyjnego pn. „ Budowa
solarnego systemu c.w.u. z zastosowaniem kolektorów płaskich”. Problem
zaistniał gdyż  w projekcie inwestycyjnym  nie zostały ujęte wszystkie
roboty ponadto zmianie uległa  instalacja systemu solarnego gdzie indziej
niż ujął to projektodawca.
Zdaniem Zarządu należy  wyjaśnić wszelkie wątpliwości z projektantem ,
aby   wykorzystać środki przyznane z EKO Funduszu.
Wniosek  wraz z kosztorysem stanowi załącznik nr 1 do niniejszego
protokołu.

Ad 6
Dyrektor Bursy Szkolnej - Iwona Brudz przedstawiła wniosek o roboty
dodatkowe związane z całkowitą wymianą rur  w podpiwniczeniu
dwukondygnacyjnym w  części budynku  na kwotę 15.620,44. Zarząd
zaakceptował w/w roboty dodatkowe w Bursie. Roboty będą wykonane
w ramach posiadanych środków inwestycyjnych jednostki.
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Wniosek stanowi załącznik  nr 2 do niniejszego protokołu.

Ad 7
Zarząd opiniował materiały na sesje Rady Powiatu:

ad 7.1
zaspokojenie potrzeb społeczności powiatu w zakresie opieki szpitalnej.
Oferta Zespołu Opieki Zdrowotnej. Informacje przedstawił Grzegorz
Hoffmann-Dyrektor ZOZ w Wągrowcu.
Zarząd po przeanalizowaniu, zmieniając zapis w ostatnim wierszu
informacji, pozytywnie zaopiniował  przedstawiony materiał.
Informacja stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.

ad 7.2
Wacław Ptak - Dyrektor Powiatowego Zarządu Dróg w Wągrowcu
przedstawił projekt uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany uchwały
nr XIX/83/2004 Rady Powiatu Wągrowieckiego z dnia 26 maja 2004 roku,
w sprawie wysokości stawek opłat za zajęcie pasa drogowego.
Zarząd pozytywnie zaopiniował powyższy projekt.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

ad 7.3
Informację o stopniu realizacji Powiatowego  Planu  Ochrony Środowiska
wraz z Programem Gospodarki Odpadami  przedstawiła Małgorzata Klessa
- Kierownik Wydziału Ochrony Środowiska. Zarząd po zapoznaniu
z materiałem pozytywnie go zaopiniował.
Informacja stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

ad 7.4
Wicestarosta  -Michał Piechocki przedstawił projekt uchwały w sprawie
zmiany uchwały nr XXIV /115/02004 Rady Powiatu Wągrowieckiego
z dnia 28 października 2004 roku w sprawie zatwierdzenia Planu Rozwoju
Lokalnego Powiatu Wągrowieckiego. Zarząd pozytywnie zaopiniował
powyższy projekt.
Projekt uchwały stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.

Ad 8
Mirosław Kaczmarczyk  -  p.o. Kierownika Wydziału Oświaty  przedstawił
wniosek Dyrektora I Liceum Ogólnokształcącego w Wągrowcu w sprawie
wyrażenia zgody na nauczanie indywidualne ucznia tej szkoły. Zarząd
powiatu pozytywnie rozpatrzył powyższy wniosek.
Wniosek stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.
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Ad  9
Zarząd Powiatu zapoznał się z projektem umowy na budowę kanalizacji
deszczowej z Miastem i Gminą Skoki., który przedstawiła Anna
Wojcińska- referent w biurze Integracji Europejskiej. Zdaniem Zarządu
projekt jest przygotowany do negocjacji w sprawie %  dofinansowania
przez samorząd gminny.
Projekt umowy stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.

Ad 10
Zarząd Powiatu jednogłośnie (5 obecnych)  podjął uchwałę w sprawie
upoważnienia Beaty Kaniewskiej do reprezentowania Powiatu
Wągrowieckiego przed sądami w sprawie o zapłatę.
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad 11
Następne posiedzenie Zarządu ustalono na 16 lutego 2006 r.
o godz. 9.00.

Ad 12
Tomasz Kranc  zgłosił  zapytanie do p. Dyr. Ptaka dotyczące naprawy
przejazdu kolejowego w miejscowości Dąbrowa gm. Damasławek.

Dyrektor Ptak  wyjaśnił, że  jeśli dotyczy to samego przejazdu  to winien to
wykonać  zarządca  gruntu czyli PKP.

Wicestarosta – Michał Piechocki  poruszył  sprawę  modernizacji
chodników w poszczególnych gminach powiatu wągrowieckiego .
W gm. Gołańcz należy się zastanowić nad przebudową ul Składowej,
bo zrobienie samego chodnika nic nie da.
Należy przeprowadzić rozmowy z Burmistrzem Miasta i Gminy Gołańcz,
czy gmina byłaby  skłonna zrefinansować przebudowę tej drogi ponieważ
w budżecie powiatu na 2006 rok nie ma zagwarantowanych środków , aby
powiat miał możliwość wykonać to zadanie w tym roku.
Ponadto  Zarząd powiatu zobowiązał Powiatowy Zarząd Dróg do ścisłej
współpracy przy  koordynacji prac do naboru wniosków.
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Zgodnie z porządkiem obrad na tym posiedzenie Zarządu zakończono.

 Protokołowała
         ______________
       / Mariola  Substyk /

                                                         Starosta  Wągrowiecki

                                                        ________________________________
                                                                          / Józef Sulikowski /

                                                                             Wicestarosta

                                                        ________________________________
                                                                        / Michał Piechocki  /

    Tomasz Kranc                     ________________

    Andrzej Wieczorek              _______________

 


